
 
 

 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 29 DE JULIOL DE 
2021. 
 
A la Casa Consistorial de la Vila de Deià, a 29 de juliol de 2021, essent les 19:00 
hores, es reuneix l’Ajuntament en Ple a l’objecte de celebrar sessió pública 
ordinària en primera convocatòria baix la Presidència del Sr. Batle Lluís Enric 
Apesteguía Ripoll, i l’assistència dels Srs. Regidors citats prèviament en forma, 
que es diran a continuació: Sra. Gabriela Poppelreuter, Sra. Cristina López, Sra. 
Blanca Lobo, Sr. Josep Salas, Sr. Francesc Xavier Salas i el Sr. Joan Puigserver, 
assistits per la Secretària- interventora accidental de la Corporació: Sra. María 
del Mar Fuster Serra. 
 
Declarada oberta la sessió es passa a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del 
dia: 
 
 
1- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA DE DATA 27 DE MAIG 
DE 2021, ACTA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE DATA 23 DE JUNY DE 
2021 I ACTA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE DATA 5 DE JULIOL DE 2021. 
 
Es dona compte de l´esborrany de l´acta remesa de la sessió ordinària de dia 27 
de maig de 2021. Queda aprovada per unanimitat. 
 
A continuació es dona compte de l´esborrany de l´acta de la sessió plenària 
extraordinària celebrada en data 23 de juny de 2021. Sotmesa a votació és 
aprovada per unanimitat. 
 
Finalment es dona compte de l´esborrany de l´acta de la sessió extraordinària de 
dia 5 de juliol, quedant aprovada per unanimitat. 
 
 
2.- Incorporació per urgencia Horts Urbans 
El Sr. Batle demana incorporar un punt abans de les resolucions de batlia per 
urgencia del reglament dels Horts Urbans: s’aprova per unanimitat. 
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3.- Conveni amb els senyors Andrea Carandini i Mara Fazio per a la cessió de 
vial i terrenys 
Ja que a la comissió informativa es va acordar demanar informes al personal 
jurídic i a la técnica municipal, i encara estar pendents de rebrer-los, s’acorda 
per unanimitat deixar-ho pendent pel pròxim ple. 
 
4.- Modificació de l’ordenança que regula el consum i la venda d’alcohol. 
El regidor Francesc Salas comenta que s’hauria de mirar de regular també als 
espais privats ja que l’ordenança només regula els espais públics, en cap cas es 
pot repetir el que va pasar durant s’estat d’alarma. 
Sotmès a votació, el Ple per unanimitat ACORDA: 

PRIMER- Aprovar l’ordenança que regula el consum i la venda d’alcohol. 

SEGON- Donar trasllat del present acord fent sa publicació al Boib 
 
5.- Inici procés d’agermanament amb el municipi de Sant Quintí de Mediona. 
S’aprova per unanimitat. 
 
6.- Mocions i declaracions institucionals.  
Día europeu de ses Llengües: 26 de setembre. 
Es sotmet a votació ara ja que abans del 26 de setembre no hi haurà ple. 
S’aprova per unanimitat. 
 
7.- Modificació de pressupost 5/2021 per incorporació de romanent de 
tresoreria. 
Sotmès a votació, per cinc vots a favor i dues abstencions, queda aprovat 
l’acord. 
La transcripció del vot és la següent: Sra. Gabriele Mariane Poppelreuter si, Sra. 
Maria Cristina López Martí si, Sra. Blanca Lobo Jaume si, Sr. Juan Puigserver 
Rullán abstenció, Sr. Josep Salas Jiménez si, Sr. Francesc Xavier Salas Santos 
abstenció, i el Sr Batle si. 
 
8.- Reglament horts urbans. 
Sotmès a votació, el Ple per unanimitat ACORDA: 

PRIMER- Aprovar el reglament que regula l’utilització d’els Horts urbans. 

SEGON- Donar trasllat del present acord fent sa publicació al Boib 
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9.- Resolucions de batlia. 
Es dona compte de les resolucions de batlia que han estat a disposició dels 
regidors. No hi ha cap intervenció. 
 
10.- Comunicats de batlia. 
-Volia comunicar a aquest plenari lo agraït que estic a la secretària accidental 
per la seva acceptació al càrrec i la bona disposició que està posant en tot 
moment.  
 
-El Sr. Batle informa que estam mirant de contractar serveis de seguretat 
privada ja que només tenim un policia en plantilla, s’ha demanat suport als 
policies de l’Ajuntament de Sóller però ells també van desbordats, així que hem 
començat els tràmits amb Delegació del Govern que son els que ens han 
recomenat contractar servei privat. 
 
-El Sr. Batle informa que hi ha borsins oberts de: secretari interventor tresorer, 
auxiliar administratiu, administratiu, policía local i TAG.  
 
-El Sr. Batle informa que també tenim en procés les licitacions del Pla General i 
Obres aprovades en Fons. 
 
11.- Precs i preguntes 
 
-Demanen quan s’arreglarà es clot que hi ha a s’escola, que es molt perillòs. 
El Batle contesta que vàrem fer un projecte, falta fer sa licitació, amb els canvis 
de secretari s’ha dilatat el procés. Tenim ajuda jurídica i els demanarem que 
facin el plecs administratius. 
En Joan P. diu de fer-ho abans de que comenci es nou curs escolar. 
El Batle respon que no será posible ja que el procés ha d’estar expossat/publicat 
durant un plaç de 45 dies; aquesta obra va lligada a s’obra de sa pista de tennis. 
Sa primera obra que podem licitar és aquesta perquè es dugui a terme lo més 
ràpid posible. 
Li direm al tècnic jurídic que redacti els plecs administratius. 
 
-Demanen que s’arreglin les baranes que están en mi es col·loquin de noves on 
han desaparegut al Camí d’es Pintors 
El Batle contesta que de ses fotografíes que vàreu enviar no pertany al camí 
públic. 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

ZY
6Y

5D
W

97
W

SA
H

42
F3

W
R

EL
TM

R
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jd

ei
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 3

 d
e 

5 



 
 

 
Haurem de possar ses baranes que facin falta perquè si hem d’esperar a que les 
col·loqui el departamento de Costes de les Illes Balears… 
 
-Demanen que es llevin els pins de sa Casa D’Amunt – Camí des Pintors 
El Batle respon que prenem nota. 
 
-Demanen que es torni arreglar el camí de Son Bujosa de la GR221, al tram 
d’abaix s’ha fet un clot i els cotxes peguen enterra. 
El Sr. Batle contesta que prenem nota perquè el vagin a tapar. 
 
-Demanen què ha passat amb els fumaters, ja que els diumenges no es recull es 
fems.  
El Sr. Batle respon que na Gaby sa regidora ho explicarà millor. Està contractat 
que es faci també els diumentes. 
Ha estat un problema de deficiències de s’empresa. És una vergonya i com 
ajuntament estic empagueit, hem de mirar si els sancionam. 
Na Gaby respon que du lluitant desde principis de juny, dia 7 de juny me vàren 
asegurar que es faria i va desapareixer l’encarregat amb el que jo había xerrat. 
Vaig telefonar a n’es cap que va resultar estar de viatge rescabalant-se del 
problema. No se és motiu del perquè no recoeixen es fems els diumenges. He 
conversant intensament on me diuen que no tornarà a succeir. Fa 3 diumenges 
que no la recullen. 
El Batle diu que demà s’enviarà un escrit oficial fent sa reclamació. 
En Francesc Xavier diu que no els hem d’enviar una carta, el que hem de fer es 
enviar-lis una sanció  o deixar-lis de pagar una factura. 
 
-Demanen que a Can Vallés sa barrera de ferro no acompleix sa normativa amb 
ses púes. 
Es Batle respon que ho tenen en compte, un ferrer les llimarà i les deixarà 
redones. 
 
-Demanen quan tendrem wifi al poble 
El Sr. Batle contesta que a dins s’ajuntament n’hi ha, prenem nota per possar-ne 
al poble. 
 
-El Departament de Patrimoni sol·licita a s’ajuntament un inventari d’els escars, 
noltros com a administració hem de donar-lis facilitats i una ràpida resposta, 
per poder donar peu a la seva restauració. 
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El Sr. Batle respon que abans d’aquesta petició ha arribat una autorització per 
refer els escars que noltros vàrem demanar fa temps amb un projecte, però 
aquest projecte ha quedat obsolet, el modificarem i farem sa recuperació dels 
escars. 
 
 
El públic assistent vol donar s’enhorabona al consistori per la compra de Can 
Vallés. 
 
El públic assistent demana si hi ha normativa per col·locar ses barques a Sa 
Cala. 
El Sr. Batle contesta que no n’hi ha.  El que si tenim previst és mirar ses barques 
que no s’utilitzen fa molt de temps i llevar-les. 
 
 
I no havent més assumptes que tractar i essent les 20:45 hores, pel Sr. Batle es 
declara finalitzada la sessió estenent la present acta del contingut de la qual 
como a Secretària accidental dono fe. 
 
Vist-i-Plau, 
EL BATLE,     LA SECRETÀRIA ACCTAL., 
Lluís Enric Apesteguía Ripoll  Mª del Mar Fuster Serra 
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